
 

 

Verslag vergadering Participatieraad Putten op 15 mei 2024 om 19.30 uur in 
Stroud 

Aanwezig: allen; bij agendapunt 5 ook Teun Jan van Ooijen en Saskia de Graaf-Bakker, beiden 
raadsleden fractie Christen Unie. 

1.Opening en welkom. De voorzitter heet allen welkom. De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 

2. Verslagen:  

a. Vergadering Participatieraad 17 april. Wordt ongewijzigd vastgesteld. Er wordt 
opgemerkt, dat de link naar een VNG-publicatie over het Jeugdbeleid nog niet is ontvangen. De 
secretaris zal een nieuwe verzendpoging doen. 

 b. Verslag DB/gemeente Putten 10 april met aanvullingen gemeente dd. 6 mei. We 
wachten nog op een reactie van de gemeente bij de punten “taakverdeling” en “toekomstige rol 
Participatieraad”. Fons Kortrijk deelt mee, dat de kilometervergoeding voor functionele 
reiskosten inmiddels is bepaald op 23 eurocent. 

3. Actiepunten per 17 april 2024. Deze worden besproken en komen deels tijdens deze 
vergadering aan de orde. We wachten nog op een vervolg met de gemeente over onze 
toekomstige positie. De secretaris zal weer contact opnemen met de fractie van WIJ Putten over 
een nieuwe afspraak na de zomer. 

4. Mededelingen en ingekomen stukken:  

A. Slides co-creatie sessie Hierden over regionale participatie. Fennie van den Broek 
deelt mee, dat er op 14 juni een vervolg komt in Deventer van 13 tot 15 uur, speciaal voor de 
regio Midden-IJssel.  

B. Regionale nota Huiselijk geweld. Deze wordt voor kennisgeving aangenomen. Onze 
opmerkingen zijn daarin verwoord.  

C. Vragen en antwoorden over 2e Halfjaarrapportage 2023. Geconcludeerd wordt, dat 
het samen bespreken met de gemeente wel werkt; beide partijen zijn daarover enthousiast. 

5. Gesprek met leden fractie Christen Unie. Van dit voor beide partijen informatieve gesprek is 
een afzonderlijk verslag opgesteld. 



6. Rapportage uit Inclusiepanel. De voorzitter deelt mee, dat er op 7 mei een goed gesprek 
heeft plaats gevonden van de voorzitters en secretarissen van Participatieraad en Inclusiepanel. 
De beoogd voorzitter van het Inclusiepanel had onze raad uitgenodigd voor een gesprek en onze 
secretaris heeft op basis van eind 2022 gemaakte afspraken tussen Panel, Praad en gemeente 
Putten opnieuw een aantal (10) afspraken/uitgangspunten geformuleerd. Van belang is een 
goede relatie tussen beide adviesorganen. Beleid en uitvoering is daarbij gescheiden. De Praad 
is en blijft het adviesorgaan voor het college en sluist eventuele beleidswensen uit het Panel met 
een eigen standpunt door naar het college. Praktische uitvoeringspunten worden direct tussen 
panel en gemeente geregeld. Verder is er onder meer ook gesproken over de wens van het 
Inclusiepanel om een eigen budget van de gemeente te ontvangen voor reis- en studiekosten en 
lief en leed. Er is voor een snel contact een appgroepje gevormd met als deelnemers de twee 
voorzitters en secretarissen. Bovendien zullen de verslagen van beide groepen in de toekomst, 
na vaststelling, over en weer worden uitgewisseld. Na enge discussie concludeert onze raad, dat 
sprake is van een aantal prima afspraken, zoals verwoord in de opgestelde documenten. De 
presentatie daarvan aan de pers leidt hopelijk tot een betere communicatie. 

7. PR en Communicatie. Bertina Bruggeman meldt, dat intussen Facebook, Instagram en 
LinkedIn werken.  

8. Invulling vacatures. Vanuit de raad komen geen suggesties van eventuele kandidaten voor 
het vervullen van de komende vacatures. Besloten wordt daarom het DB op te dragen een 
advertentie te plaatsen voor het werven van nieuwe leden. Als uitgangspunt kan de advertentie 
van voorjaar 2023 dienen. Afgetreden c.q. aftredend zijn de leden Bonzet, Van Harten, Kortrijk en 
Van Hulsteijn. Gelet moet worden op de bepalingen in de Verordening die voor onze raad geldt. 
De secretaris geeft aan bereid te zijn om eventueel maximaal1 jaar bij te tekenen. 

9. Rapportage uit de werkgroepen.  

A. Participatie. Fons Kortrijk geeft opnieuw aan, dat de gevolgen van de Spreidingswet 
ook voor Putten zullen doorklinken en daarmee ook voor het werk van de Participatieraad.  

B. WMO. Er wordt even gesproken over schoolzwemmen en het standpunt van de 
gemeente. Maar in Putten zijn zwemlessen voor bepaalde klassen van de basisschool 
gewaarborgd.  

C. Jeugd. Edwin van Harten meldt een uitnodiging voor een netwerkbijeenkomst. 
Channah en Martijn zullen deze bezoeken. Ook de uitnodiging voor een vervolg op de OKO-
sessie is binnen. Maar de gemeente is nog bezig met het ontwikkelen van nieuw jeugdbeleid, 
mede afhankelijk van nog te ontwikkelen rijksbeleid. 

10. Rondvraag en evaluatie. Fennie van den Broek is in juni afwezig. Edwin van Harten zal de 
volgende vergadering informatie verstrekken over het “Sportakkoord”. Wordt dus geagendeerd. 
De evaluatie van de vergadering leidt niet tot bijzondere opmerkingen. 

11. De voorzitter sluit vervolgens om circa 21.50 uur de vergadering, 


